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                     informační list pro Strupčice, Okořín, Hošnice a Sušany 

                              VYDÁVÁ OBEC STRUPČICE    -    ZÁŘí  2018    -    ZDARMA 

Vážení čtenáři Občasníku, 

letošní horké léto máme za sebou. V některé dny a hlavně noci bylo 
vedro k nevydržení a také příroda se značně „zapotila“ a brutálně seschla. 
Problémy s nedostatkem vody a velkým suchem se patrně rýsují jako největší 
globální problém příštích let. I proto naše obec, jako člen mikroregionu Most-jih 
přesvědčila Ústecký kraj, Povodí Ohře a Vršanskou uhelnou o nutnosti dotovat 
koryto Srpiny vodou, aby nebylo během několika málo let úplně vyschlé. 

Pozvolna přichází podzim, na konci září nás čeká tradiční strupčická pouť 
a v prvním říjnovém týdnu komunální volby. “Předvolební boj“ už začal. Do 
zastupitelstva obce Strupčice kandiduje celkem 54 občanů a to je zřejmě 
rekordní počet. V téměř tisícihlavé obci to znamená, že kandiduje každý 
čtrnáctý obyvatel, stejně jako kdyby v Chomutově kandidovalo 2700 osob. 
Tudíž je opravdu z koho vybírat. Bohužel, systém přidělování mandátů, který 
podporuje širší zastoupení jednotlivých volebních stran v zastupitelstvu obce, 
nakonec neposadí do křesel zastupitelů těch devět s nejvyšším počtem hlasů. 
Přesto je velice důležité, abychom k volbám šli, protože z minulosti máme 
mnoho příkladů, kdy o jméně zastupitele rozhodoval skutečně jeden jediný 
hlas. Zastupitelstvo bude následně vybírat nového starostu. Na často mi 
kladenou otázku, jestli budu ve funkci pokračovat, odpovídám, že opravdu 
nevím. Mé rozhodnutí bude záviset nejen na skutečné podpoře voličů, která se 
po pravdě ukáže jen ve volební urně, ale i na složení nového zastupitelstva. 
Pak se uvidí. A třeba se najde někdo jiný, kdo na moji práci po šestnácti letech 
naváže. Každopádně všem přeji u voleb správné rozhodnutí. 

                                                     Luděk Pěnkava, starosta obce Strupčice 

 

http://www.obec-strupcice.cz/
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  CO NOVÉHO V OBCI (autoři příspěvků: Luděk Pěnkava a Mir. Rokoš) 

Okořín má jednotnou kanalizaci 

Začátkem srpna byla dokončena oprava 

kanalizace v Okoříně a vodoprávní úřad 

vydal rozhodnutí o její pasportizaci jako 

jednotné kanalizace. Projekt a návrh 

pasportizace vypracoval Ing. Miloslav 

Čáp. Do kanalizace lze nyní pouštět nejen 

dešťové vody z komunikací, rodinných 

domů či veřejných prostranství, ale nově i 

přečištěné vody z domovních čistíren 

odpadních vod (DČOV). Majitelé většiny rodinných domů v Okoříně si nyní 

mohou nechat vypracovat projekty domovních čističek s vypouštěním do této 

jednotné kanalizace. Celkové náklady na opravu kanalizace, včetně mezd 

zaměstnanců obce, činily cca 600 tis. Kč. Domy v ulici na západní straně vsi, ve 

které nevede žádné potrubí, dnes vypouštějí dešťovou vodu do žlabovek a struh, 

přečištěnou vodu z domovních čističek však nemohou. Řešení, kam vypouštět vodu 

z domovních čističek, by mohlo být individuální, pomocí nádrží a vsaků na 

vlastních pozemcích, stejně jako to řeší majitelé pozemků v nové zástavbě v této 

ulici. Jednotlivé posouzení však musí udělat projektant DČOV. 

Hřbitovní zeď prokoukla 

Oprava zdi kolem místa posledního 

odpočinku ve Strupčicích probíhala s 

přestávkami od podzimu loňského roku a 

je nyní před dokončením, a s novými 

kovanými vraty tvoří pěkný harmonický 

celek. Zeď kompletně opravili zaměst-

nanci obce. Celkové náklady na materiál 

činily téměř 300 tisíc Kč. 

Bytovka čp. 301 finišuje 

Výstavba bytového domu čp. 301 navazující na Dům s pečovatelskou službou ve 

Strupčicích zvolna přechází do své 

závěrečné fáze. Dům by měl být komplet-

ně dokončen na konci listopadu. Zda tomu 

tak bude, teprve uvidíme. Práce zbývá 

ještě dost - střecha, fasáda, vnitřek, terénní 

úpravy aj. V bytovce bude 12 bytů různé 

velikosti. Zastupitelstvo ještě zvažuje, zda 

byty vybaví kuchyňskými linkami obec, 

nebo nechá vybavení kuchyní na vkusu a 

finančních možnostech nájemníků. 
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Oprava kostela působí vrásky 

Zamýšlená oprava střechy a věží kostela sv. Václava ve Strupčicích se stále 

zauzlovává a odkládá. Rozpočet byl několikrát přepracován a předpokládaná cena 

opravy se vyšplhala k 10 mil. Kč vč. DPH, což je pro zastupitelstvo nepřijatelné. 

Proto byla oprava rozdělena na dvě etapy. Nejprve by měly být opraveny věže, 

které jsou v havarijním stavu, s náklady cca 2 mil. Kč. Výběrové řízení na 

zhotovitele opravy bude v brzké době vyhlášeno, ale o tom, zda se oprava opravdu 

uskuteční, rozhodne až po podzimních komunálních volbách nové zastupitelstvo 

obce na základě předložených nabídek firem. Vlastní krov a střechu nelze opravit 

bez státní dotace, neboť náklady budou patrně přesahovat 7 mil. Kč. Problema-

tickým místem je totiž spodní část krovu - ztrouchnivělá pozednice a uhnilé části 

trámů, nesoucích strop kostela, které budou muset být nahrazeny tzv. protézami. 

Začala oprava velkého komína 

Jistě jste si všimli, že komín v areálu bývalé 

Hennlichovy cihelny na okraji Strupčic vypadá tak 

nějak jinak a je poněkud nižší. Komín měl donedávna 

třiatřicet metrů, ale firma SA-RPOS Praha jej 7. srpna 

z výsuvné autoplošiny během dvou hodin ubourala a 

snížila jeho výšku na 31 m. Koruna komína byla 

povětrnostními vlivy značně poškozená. Ubourání 

bylo nezbytné z důvodu zajištění bezpečnosti při 

následné práci na komíně, kterou budou pracovníci 

téže firmy provádět z posuvného lešení zavěšeného na 

komíně. Vlastní oprava začne v druhé polovině září 

s termínem dokončení nejpozději v květnu příštího 

roku. Celkové náklady budou ve výši 780 tisíc korun, což sice není úplně málo 

peněz, ale komín je zajímavou památkou na bývalé cihelny a patři k nejvyšším v 

regionu. Bylo by škoda ho nezanechat příštím generacím. 

Stále nemáme v obci lékaře 

Zařízenou ordinaci praktického lékaře ve zdejším Domě s pečovatelskou službou 

se nedaří od jara obsadit. Obec se o to snaží, ale zatím marně. Momentálně jsme 

nechali zveřejnit články v různých médiích, tak uvidíme, jak to dopadne. Můžeme 

jen doufat, že to takto nezůstane napořád. Většina místních pacientů navštěvuje 

ordinaci MUDr. Šmejkalové na poliklinice v Jirkově. 

Pošta Partner se zatím odkládá 

Od května probíhala jednání s Českou poštou (ČP) o možném zapojení obce do 

projektu Pošta Partner. ČP chtěla s obcí uzavřít smlouvu, že obec od roku 2020 

převezme poštovní pobočku ve Strupčicích do své správy a pošta bude obci 

přispívat na mzdu zaměstnance a částečně na provoz. Obec si však kladla další 

podmínky, týkající se zejména valorizace příspěvku ČP, na které pošta nejdříve 

kývla, ale později, na konci léta si to rozmyslela s tím, že centrála ČP pracuje na 

aktualizaci projektu Pošta Partner a znění smluv se bude přepracovávat. Jednání by 
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měla pokračovat v listopadu. Obec projevila zájem tuto službu provozovat, ale 

zatím se žádná smlouva mezi obcí a Českou poštou o Poště Partner neuzavřela. 

Oprava polních cest 

Obec zpevnila povrch některých polních 

cest. Konkrétně se jedná o cestu od 

sběrného dvora k Bahňáku, cestu ze 

Strupčic do Všestud, vjezd do polí na 

začátku Okořína a část „panelky“ nad 

Strupčicemi. Úprava probíhala od 24. čer-

vence do 9. srpna a k úpravě byl použit 

tzv. recyklát, který obci levně dodala 

společnost Eurovia CS. Jednalo se o odfrézovaný materiál z rekonstrukce silnice 

I/13, který Eurovia na cesty navážela. O úpravu, tj. rozhrnutí a uválcování 

materiálu, se postarala obec vlastními silami se stroji firem Kejř a Stránský.  

Proměřování vodovodního řádu ve Strupčicích 

Od srpna provádějí pracovníci Severočeských vodovodů a kanalizací měření tlaku 

ve vodovodním řádu ve Strupčicích. Proměřují různé úseky a snaží se zjistit, jestli 

se jedná o nějakou místní či přechodnou poruchu, nebo jde o trvalý stav, případně 

zda není celý problém ovlivněn velkým suchem, nebo poruchou v potrubí mezi 

Okořínem a Strupčicemi. Tlak v obci výrazně kolísá. Pokud se po dokončení 

měření zjistí, že problém nelze odstranit, bude obec z titulu akcionáře žádat 

Severočeskou vodárenskou společnost, aby zařadila Strupčice do plánu výstavby 

nového hlavního vodovodního řádu. 

Objekt čp. 50 ve Strupčicích je obecní 

28. srpna byl na list vlastnictví obce připsán objekt čp. 50 ve Strupčicích, který 

obec na konci října loňského roku vydražila na Finančním úřadě pro Kraj Vysočina 

ve Žďáru nad Sázavou za 1 466 667 Kč. Bývalí majitelé nemovitosti se proti 

dražbě odvolali. Odvolání řešilo Odvolací finanční ředitelství v Brně, které 

odvolání zamítlo a potvrdilo příklep nemovitosti obci Strupčice. V první fázi bude 

objekt sloužit k parkování obecní techniky. Co bude s objektem dál, bude 

předmětem hlubší analýzy. Každopádně se bude obec snažit dát objekt do pořádku. 

Určitě dojde k nějaké rekonstrukci, na níž bude potřeba získat dotaci. Vhodné by 

bylo využít k jeho regeneraci dotační titul na využití brownfieldů, k čemuž bude 

nezbytné zpracovat projekt.  

Nové dětské hřiště v ul. Pod Tratí je 

pro děti magnetem 

Velkou radost udělalo dětem nové dětské 

hřiště, které se dokončilo v ulici Pod 

Tratí. O nové dřevěné atrakce je zájem, 

hlavní herní prvek připomíná koráb, který 

do zeleně malého parčíku dobře zapadl. 

Herní prvky zabudovali na místo zaměst-
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nanci obce pod dohledem pracovníka dodavatelské firmy TR Antoš s.r.o. z 

Turnova. Hřiště přišlo na 430 tis. Kč, ale převážnou část nákladů pokryla dotace 

Ministerstva pro místní rozvoj ve výši 301 tis. Kč, kterou obec získala. 

Kdo bude Osobností obce? 

Od roku 2015 vyhlašuje obec Strupčice každoročně osobnost obce. Oceněnými 

osobnostmi byli v uplynulých letech paní Eva Kotalíková, paní Karina Jindrová a 

pan Miroslav Rokoš. Obec by v této tradici ráda pokračovala, a tak se i v letošním 

roce rozhodla vyhlásit anketu pod názvem "Osobnost obce Strupčice 2018". 

Nominace na toto ocenění předkládá zastupitelstvo obce, ale i jednotliví občané. 

Osobnost bude vybrána na základě výsledků ankety na webu obce a hlasů 

odevzdaných přímo na obecním úřadě. Vybere ji zastupitelstvo obce při svém 

jednání 24. 9. Cenu vybrané osobnosti předá veřejně a slavnostně starosta obce při 

oslavách Svatováclavské pouti v sobotu 29. září. Pro letošek navrhlo zastupitelstvo 

obce čtyři osobnosti, pro které lze hlasovat v anketě umístěné na webovém portálu 

www.obec-strupcice.cz. Pokud chcete nominovat jinou osobnost, můžete tak učinit 

e-mailem na adresu ou.strupcice@volny.cz nebo písemně v pokladně obecního 

úřadu. Anketa a příjem hlasů budou uzavřeny v pondělí 24. 9. 2018 v 17:00 hod. 

Občané vybírají ze svých řad toho, kdo se podle jejich názoru dlouhodobě nebo 

mimořádně významným způsobem zasloužil o rozvoj obce Strupčice v oblasti 

pracovní, společenské, kulturní, sportovní či jiné, nebo obec významně 

reprezentoval, případně se podílel na záchraně života či majetku.  

Letošní nominace předložené zastupitelstvem obce: 

Pavla Luftová (83) - dlouholetá pracovnice Základní školy ve Strupčicích, kde 

působila jako organizátorka mimoškolní činnosti. Dlouhodobě udržuje styk s 

bývalými obyvateli Strupčic, žijícími v Německu, angažuje se v Kulturním 

sdružení občanů německé národnosti v Chomutově, vystupuje v dokumentu 

Generation Deutschböhme, který získal řadu ocenění. 

Jiří Skalický (73) - dlouhá léta zastával vedoucí funkce v JZD Strupčice, byl jeho 

posledním předsedou, působil ve funkci tajemníka Místního národního výboru 

(MNV), byl dlouholetým člen fotbalového týmu SK Strupčice.  

Petr Šnajdr (72) - bývalý dlouholetý člen fotbalového týmu SK Strupčice, mnoho 

let se věnuje práci s dětmi a mládeží v SK Strupčice. Do dnešního dne se aktivně 

podílí na chodu vesnice v roli správce sportovního areálu. 

Lukáš Stránský (40) - dlouholetý člen zastupitelstva obce, soukromý zemědělec. 

Výrazně zviditelnil naši obec, když se roce 2017 stal největším producentem 

česneku v České republice. Jeho „Strupčický česnek“ získal certifikovanou značku 

KRUŠNOHOŘÍ - regionální produkt®. 

Nová ulice nese název K Rybníku 

Obytná zóna K Rybníku se postupně zabydluje, proto už bylo vhodné stanovit 

definitivně název ulice v této zóně. K tomu proběhla i anketa na webu obce. 

Několik obyvatel navrhlo, že si přejí název K Rybníku, dále přicházel v úvahu 

název Topolová, ale i jiné. Zastupitelé se přiklonili k názvu ulice K Rybníku. 
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Znovu je potřeba zdůraznit, že jde o název neoficiální, který nelze používat v 

dokladech či v úředním styku. Slouží pouze k lepší orientaci, zejména pro 

doručování zásilek Českou poštou nebo různými doručovacími službami. 

Oprava autobusových čekáren 

Čekárny na zastávkách autobusů ve všech 

místních částech obce změnily v průběhu 

srpna a září poněkud svůj vzhled. Obec se 

totiž pustila do jejich opravy. Bohužel 

průhledný makrolon byl většinou nahrazen 

plechem, který lépe odolává projevům 

vandalství, jemuž se nevyhnuly ani naše 

čekárny. Nyní jsou natřeny „klasickou“ 

zelenou barvou, která dobře zapadá do 

okolního prostředí a hlavně plní svůj účel, tj. ochrání čekající na autobus před 

nepřízní počasí. 

Podzimní volby se blíží 

V pátek a v sobotu 5. a 6. října 2018 se uskuteční volby do Zastupitelstva obce 

Strupčice a do části Senátu Parlamentu ČR. Do zastupitelstva obce kandiduje a o 

vaši přízeň se uchází 54 osob z 6 volebních stran (SNK = Sdružení nezávislých 

kandidátů):  

1. SNK – Sdružení pro rozvoj obce, vede pan Luděk Pěnkava 

2. SNK – Sdružení nezávislých kandidátů Strupčice 2018, vede pan Josef Pěnkava 

3. Česká strana sociálně demokratická (ČSSD), vede paní Irena Hudáková 

4. SNK – Společně pro naši Obec, vede Mgr. Ing. Robert Hebký 

5. Svoboda a přímá demokracie - Tomio Okamura (SPD), vede pan Marián Benčič 

6. SNK – SDH Strupčice, vede pan Milan Komrska 

Z uvedených šesti volebních stran bude zvoleno 9 zastupitelů. 

Napájení Srpiny z PVN 

V korytě Srpiny teče minimální množství vody a občas i žádná. Situace se může 

ještě zhoršit. 21. června proběhlo jednání zástupců Povodí Ohře, Krajského úřadu a 

Sdružení obcí Most - jih k řešení hydrologických poměrů v Srpině po ukončení 

čerpání důlních vod z předpolí dolu Vršany. Přítomní se shodli na následujícím 

návrhu řešení. Katastrem Sušan prochází Průmyslový vodovod Nechranice (PVN), 

z něhož by měla být přivedena potrubím voda v množství 5 l/s k Okořínu, kde by 

byla rozdělena mezi původní koryto (Bahňák a potok protékající Strupčicemi) a 

přeložku Srpiny, která teče kolem Strupčic do Malého Března, Havraně a dále až 

do řeky Bíliny. Z přeložky by obec ještě chtěla odklonit malé množství vody a 

napájet jím rybník na návsi ve Strupčicích. Zpracování projektu by mělo uhradit 

Povodí Ohře, investiční náklady (hrubý odhad činí 14 mil. Kč) Ústecký kraj ze 

svého rozpočtu. Povodí Ohře by následně zajišťovalo financování provozu. Potrubí 

bude procházet přes pozemky mnoha vlastníků, administrativní proces bude tedy 
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poměrně náročný. Jedná se však o pole, takže by vlastníci pozemků neměli působit 

žádné větší překážky, neboť jde o obecný zájem, o vodu pro celý region. Zastupi-

telstvo Ústeckého kraje projednávalo záležitost na svém zasedání 10. září 2018 a 

schválilo záměr financování „Řešení hydrologických poměrů v povodí Srpiny“. 

Kdy dojde k realizaci, není zatím známo.  

Opravuje se boční zeď potoka v 

Kostelní ulici 

Zaměstnanci obce se pustili do opravy 

bočních zdí potoka pod kostelem ve 

Strupčicích. Po vysprávce budou zdi 

opatřeny vrchní betonovou deskou a celý 

úsek potoka od čp. 54 k parčíku včetně 

můstku a lávky, bude opatřen novým 

zábradlím.  

Nový vjezd do zemědělského areálu v Sušanech  

Do konce letošního roku by měla vzniknout příjezdová komunikace od hlavní 

silnice II/251 k zemědělskému areálu pana Horáka v Sušanech, což bylo 

podmínkou obce pro výstavbu dvou nových sil ve zmíněném areálu. Aby mohl pan 

Horák komunikaci realizovat, musel nejdříve vykoupit několik pozemků mezi 

areálem a silnicí od soukromých subjektů, což se nakonec podařilo. Vlastnické 

vztahy jsou tedy nyní vyřešené, takže snad bude stavba komunikace brzy zahájena. 

Pokud by se tak nestalo, mělo by ježdění těžké zemědělské techniky pana Horáka 

přes Sušany k 31. 12. 2018 skončit. 

Oprava silnice Sušany – Škrle 

Během podzimu by měla proběhnout v červnu avizovaná oprava silnice III. třídy 

číslo 25115 mezi Sušanami a Škrlí v režii Správy a údržby silnic Ústeckého kraje. 

Asfaltová silnice je už léta neudržovaná a ve velmi špatném stavu, plná výmolů, 

pro osobní auta téměř nesjízdná. Také cyklisté si musí dávat na jízdu velký pozor. 

Strupčice se opět rozrostou 

Soukromý investor, který zakoupil od zdejšího soukromého zemědělce pole vedle 

obytné zóny Pod Tratí, připravuje výstavbu dvanácti rodinných dvojdomků, 

v nichž najde svůj domov 24 nových rodin. Znamená to, že se nejen opět zvýší 

celkový počet obyvatel obec, ale přibudou nám i další děti do mateřské a základní 

školy. Pro vedení obce je to další výzva k přemýšlení, 

co s tím. Momentálně probíhá vyřizování stavebního 

povolení a na místě přípravné práce. Můžeme už také 

přemýšlet i o tom, jak se bude nová ulice jmenovat. 

Obnovená lávka na strupčické návsi  

Ztrouchnivělé pochozí fošny na lávce přes potok na 

strupčické návsi byly nahrazeny novými. Doufejme, 

že vydrží déle než ty původní. Každopádně vypadají 

dobře. 
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Z KULTURNÍHO A SPOLEČENSKÉHO ŽIVOTA OBCE  
(autoři příspěvků: Luděk Pěnkava a Miroslav Rokoš) 

Letní hrátky a Letní noc 

V sobotu 21. července jsme letos již po 

šesté uspořádali soutěž šestičlenných 

družstev v netradičních disciplínách. 

Tentokrát to byl například slalom na 

lyžích, skládání znaku obce po zatočení 

kolem tyče, přenášení vody v helmě a 

nakonec tradiční štafeta na lehátkách. 

Zúčastnilo se sedm družstev, ale určitě 

bychom si jich přáli více, tak snad se 

dočkáme příště, protože legrace si užijí všichni zúčastnění moc a moc. Večerní 

party navštívily asi dvě stovky hostů, kteří se pobavili při travesti show Kočky 

Praha a zatancovali si na muziku DJ Kopyho.  

 

Pool party (bazénová party) 

Jen o týden později, 27. července, se konala akce hlavně pro -náctileté, kterou jsme 

spolupořádali s DJ Denisem Weiszem. Na akci byla nejvyšší návštěvnost letošního 

roku, bezmála 400 lidí, tudíž nejvíce zisková akce z hlediska tržeb. Muzika sice 

byla pro střední generaci zcela „nesrozumitelná“ ☺, ale i mladé generaci je potřeba 

nabídnout společenské vyžití. Počasí vyšlo skvěle, takže bazén praskal ve švech 

ještě o půlnoci. Úklid po akci byl sice náročnější než jindy, ale to se dalo očekávat. 

S akcemi podobného rázu počítá sportovní areál i v příštím létě.  

Rockový večer  

V pátek 24. srpna jsme se rozhodli opět po několika letech zkusit přivést na areál 

rockovou muziku. Na pódiu se během večera vystřídaly celkem čtyři kapely i s 

místními zpěváky Andreou Benčičovou a Víťou Vaňousem. Hlavním tahákem 

však byla kapela Hlahol, která se líbila i těm, kteří rockové muzice příliš neholdují. 

Bohužel zrovna o tomto víkendu léto bez varování, prakticky ze dne na den, 

skončilo a zhoršené počasí výrazně ovlivnilo návštěvnost. Forma večera se ale 

líbila, takže by si možná zasloužila v kulturním kalendáři obce zajistit stálé místo. 
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Tři v jednom - den otevřených dveří Sportovního klubu Strupčice, ukončení 

prázdnin pro děti a minigolfový turnaj trojic 

Sobota 25. srpna byla snad nejstudenějším dnem od letošních velikonoc a bohužel 

právě na tenhle den jsme měli na programu akce především pro naše děti. 

Sportovní klub v něm představoval všechny své oddíly, které nabízí dětem 

sportovní vyžití (fotbal, házená, florbal, stolní tenis, spartan), aby si děcka mohla 

vyzkoušet, co se jim líbí a od září ve sportovních oddílech působit. Doprovodným 

programem byly soutěže o sladkosti, skákací hrad, 

malování na obličej, aqua-zorbing. Připravenou soutěž 

v malování na chodníku spláchl lehký deštík a požární 

pěna zůstala také nepoužitá. Dětí přišlo poměrně dost, 

ale kvůli opravdu studenému počasí záhy odcházely. 

Snad se díky této akci rozšíří řady dětských sportovců, 

protože trvale se snižující zájem dětí o sport je už 

alarmující v celé republice. 

Závěr dne patřil dalšímu ročníku minigolfového turnaje 

trojic, který pořádali naši hasiči. I tady se počasí 

„postaralo“ o zklamání pořadatelů, protože bohužel 

přišlo pouze sedm trojic. Vítězem se podle očekávání 

stalo trio mužů Milan, Ondra a Jakub Vrbkovi.  

Sraz Švermováků 

V poslední srpnový den proběhl další ročník srazu bývalých zaměstnanců Dolu Jan 

Šverma. Letos jich přišlo přesně 227 a mezi nimi i celá řada strupčických 

Švermováků. Určitě měli všichni na co vzpomínat. V příštím roce jsou v plánu 

oslavy ve větším rozsahu, protože od „uzavření“ dolu uplyne plných 20 let. 

Okresní dožínky se konaly ve Vrskmani 

Zajímavou akcí, která proběhla v sobotu 1. září ve Vrskmani, byly okresní dožínky. 

Uspořádala je obec Vrskmaň ve spolupráci s Místní akční skupinou Sdružení 

Západní Krušnohoří a Okresní agrární komorou. Zahájila je spanilá jízda 

zemědělské techniky, která vyjela z Račetic a skončila ve Vrskmani, kde si ji mohli 

návštěvníci prohlédnout. Navzdory relativně nevlídnému počasí přilákal kulturní 

program a různé pochoutky, zabíjačkové hody i výborné pečivo, poměrně dost 

návštěvníků, mezi nimiž bylo mnoho strupčických. 

Sraz traktorů v Sušanech 

V sobotu 8. září se konal 3. ročník Srazu 

historických traktorů a zemědělské techniky v 

Sušanech. Hlavním pořadatelem byl sušanský 

Spolek sv. Marka, který se zhostil své role 

výborně. Příjemná atmosféra panovala na akci 

po celý den. Strojů bylo letos sice o něco 

méně než v předešlých letech, ale „krasavci“ 

tu byli jako vždycky. Nechyběla ani spanilá 
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jízda a různé soutěže (strojů, zručnosti i síly), výborné štrůdly i perfektně zajištěné 

rozmanité občerstvení od dršťkové polévky, přes guláš, grilovanou krkovičku či 

klobásy, bramborák, zmrzlinu až po cukrovou vatu. Pochoutky mohli návštěvníci 

zapít zlatavým mokem či něčím nealkoholickým. Podrobněji viz Spolek sv. Marka. 

Ukončení sezóny sportovního areálu 

V pátek 14. září se definitivně odpískala letní sezóna na místním koupališti. V 

příjemné atmosféře v menším prostoru, ale bohužel opět za chladného počasí se 

odehrál večer s DJ Klepeťákem za účasti asi 70 lidí.  

Letošní sezóna byla opravdu mimořádná, léto bylo nejteplejší v historii měření od 

roku 1789!!! Kromě posledního srpnového týdne, se počet dnů, kdy nikdo nepřišel 

do bazénu, dal spočítat na prstech jedné ruky. Rekordní návštěva byla 1. srpna, kdy 

dorazilo 564 návštěvníků. Nový vedoucí sportovního areálu pan Radim Tlustý a 

jeho tým, se měli opravdu co otáčet, ale zvládli to na výbornou.  

Rekordní je už od loňska také množství osob, které k nám jezdí na letní 

soustředění. Přestože jsme oproti loňsku pobyt u nás zdražili, tak s výjimkou tří 

červencových týdnů, byl u nás na soustředění nějaký sportovní oddíl dětí nebo 

mládeže, prakticky každý den, jen se stihly vystřídat. I to je velký finanční přínos 

pro pokladnu sportovního areálu i pro základní školu. 

Přehled plánovaných kulturních a společenských akcí do konce roku 2018 

TERMÍN NÁZEV AKCE MÍSTO KONÁNÍ POŘADATEL 

NE 23. 9. Turnaj v minigolfu dvojic Sportovní areál ZŠ 

PÁ 28. 9.  Turnaj v tenise smíšených dvojic Sportovní areál Sport a kultura s.r.o. 

PÁ 28. 9.  Hudební videofestival Společenský sál Sport a kultura s.r.o. 

SO 29. 9. Svatováclavská pouť Náves, dvůr OÚ Sport a kultura s.r.o. 

NE 30. 9. Svatováclavský koncert Kostel Strupčice Spolek přátel památek 

ST 10.10. Drakiáda Fotbalové hřiště ZŠ 

SO 27.10. Halloweenská párty pro děti Společenský sál Sport a kultura s.r.o. 

NE 28.10. Vysazení Stromu republiky Náves Spolek přátel památek 

PÁ 2.11. Muzikálové představení dětí ZŠ na návsi ZŠ, náves ZŠ 

SO 10.11. Martinská zábava Společenský sál TRIO 

NE 2.12. Mikulášská, rozsvícení vánočního stromu Náves ZŠ a Sport a kultura 

NE 16.12. Výstava betlémů Sušany Kostel Sušany Spolek sv. Marka 

ÚT 18.12. Vánoční vystoupení dětí v kostele ve Str. Kostel Strupčice ZŠ 

PO 24.12. Půlnoční mše  Kostel Strupčice Farnost Jirkov 

PO 31.12. Silvestrovská párty Společenský sál TRIO 

ZE SPOLEČENSKÉ KRONIKY - Úmrtí 

Dne 19. června zesnul ve věku 64 let pan František Fak ze Strupčic 
Dne 21. července zesnula ve věku 88 let paní Ludmila Seifertová z Jirkova, dříve ze Strupčic 
Dne 23. srpna zesnula ve věku 69 let paní Marie Růžková, roz. Demjanovičová ze Strupčic 
Dne 5. září zesnula ve věku nedožitých 87 let paní Irena Masná z Hošnic 

Vedení obce vyjadřuje všem pozůstalým hlubokou a upřímnou soustrast. 
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SPORTOVNÍ KLUB STRUPČICE  
Léto ve Sportovním klubu (autor příspěvku: Jaroslav Vostrý st.) 

Léto probíhalo tak, jako obvykle. Období přestávky v soutěžích využila 

většina sportovců k odpočinku, případně k doléčení zranění, utrpěných 

při soutěžních zápasech. Volno však nemělo vedení klubu. Celé léto probíhaly 

administrativní práce k dokončení úkolů, uložených sportovním organizacím v 

souvislosti s požadavky EU v oblasti ochrany osobních dat, oficiálně nazvaný 

GDPR. Aby toho nebylo málo, tak nám Česká unie sportu zadala další požadavek 

na vytvoření takzvaného "Rejstříku sportovců". V podstatě jde o doplnění osobních 

údajů a údajů o sportovních aktivitách jednotlivých členů SK do databáze ČUS. Z 

pohledu získávání finančních prostředků od MŠMT se jedná o klíčový materiál, na 

jehož základě se budou sportovním klubům přidělovat finanční prostředky. Není to 

jednoduchá práce, zvláště v období prázdnin a dovolených, ve kterém je řada členů 

k nezastižení, což funkcionářům klubu jejich činnost značně ztěžuje. Všichni 

plníme povinnosti, vyplývající z našich funkcí ve svém volném čase. V hospodář-

ské oblasti jsme byli úspěšní, podařilo se nám dosáhnout na dotaci z MŠMT, která 

výrazně pomůže pokrýt náklady na sportovní aktivity klubu. Nutno také zmínit již 

pravidelnou údržbu fotbalového hřiště specializovanou firmou, která se uskutečnila 

na přelomu měsíců června a července. I když to představuje značnou položku v 

nákladech klubu, je to investice, která se vyplácí. Měsíc srpen již probíhal ve 

znamení přípravy na další ročník fotbalových soutěží, které představují hlavní část 

sportovních aktivit klubu z pohledu zapojení v mistrovských soutěžích. Poslední 

sobotu v srpnu jsme tak, jako minulý rok zorganizovali akci „Den otevřených 

dveří“, na které jsme předváděli ukázky ze sportů, sdružených pod Sportovním 

klubem. Akce probíhala současně s akcí Sportu a kultury „Loučení s prázdninami“ 

a byla cílena hlavně na děti a jejich rodiče. Ke škodě zmíněné události se moc 

nepovedlo počasí, což částečně ovlivnilo účast, ale celkově lze akci považovat za 

vydařenou. Zasedání výboru neprobíhala pravidelně, k řadě méně významných 

záležitostí jsme využívali možností současné komunikační techniky a řešili je 

prostřednictvím internetu, elektronickou poštou.   

Koncem srpna se rozběhla podzimní část mistrovských soutěží ve fotbalu. Do 

soutěží máme přihlášeno mužstvo mužů, v I. B třídě krajské soutěže, dále mužstvo 

dorostu, které hraje I. A třídu krajské soutěže staršího dorostu, dále mužstvo 

starších žáků a starší přípravky, které hrají své soutěže na úrovni okresů Chomutov 

a Louny. Původně bylo naším záměrem přihlásit ještě mladší přípravku, ale 

vzhledem k věku většiny chlapců jsme se rozhodli přihlášení o rok odložit. Několik 

slov k jednotlivým týmům. 

Mužstvo mužů (autor příspěvku: Jaroslav Vostrý st.) 

Muži se k přípravě na podzimní část soutěže sešli poprvé až začátkem srpna. 

Absolvovali dva tréninky a první ostrou zkouškou byl fotbalový turnaj, již 69. 

ročník Memoriálu hrdinů, který proběhl v sobotu, 11. srpna. Kromě nás se 

turnaje zúčastnila mužstva Sokola Březno, 1. FC Spořice a FK Postoloprty, která 
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hrají I. A třídu krajské soutěže. Diváci měli možnost shlédnout kvalitní fotbal, ale 

jak to již poslední roky bývá, přišlo jich opět málo. Turnaj vyhrál domácí tým, bez 

jediné porážky a kromě poháru za první místo získal ještě cenu nejlepšího střelce 

(Pepík Hromas) a nejlepšího brankáře (Honza Jirásek). Kaňkou na jinak velmi 

dobré akci byl přístup soupeřů k významu turnaje, který se pořádá k uctění 

památky našich bývalých členů, kteří přišli o život v koncentračních táborech v 

průběhu druhé světové války. Žádný ze zúčastněných týmů se neúčastnil 

vyhlašování výsledků. Pro cenu poslali vždy jen jednoho zástupce, což jsme 

považovali za krajně nedůstojné. Víme, že dnešní generace o válce jen slyšela, na 

vlastní kůži ji nikdo z nás neokusil, což je samozřejmě dobře, ale máme dnes k 

dispozici dost informací z médií, která nám informace tohoto druhu, i když 

zprostředkovaně, ale velmi autenticky umí přiblížit, protože války ve světě 

probíhají téměř neustále. Naši soupeři ale tuto akci vnímají hlavně jako součást 

přípravy na mistrovská utkání a vše ostatní je pro ně zřejmě bezvýznamné. Je třeba 

si také přiznat, že jsme tentokrát podcenili přípravu na organizaci akce při jejím 

průběhu. Nezajistili jsme odpovídající pořadatelskou službu, celý turnaj byl spíš 

improvizací organizace, o kterou se střídavě starali hráči, kteří právě nehráli nebo 

nemohli nastoupit pro zranění. Tento nedostatek jde samozřejmě za vedením klubu 

a nesmí se příště opakovat.  

Poslední sobotu v srpnu začala mistrovská soutěž. Po velmi dobrých výkonech 

týmu v zápasech na našem turnaji se dalo očekávat, že se na mistráky budeme těšit 

a do soutěže vlétneme bez potíží. Bohužel, opak se stal pravdou. Do Vilémova 

jsme odjeli s jedenácti hráči a s Lojzou Římalem na střídačce. Výkon, který jsme 

předvedli v prvním poločasu, měl rozhodnout o výsledku celého utkání, ale z 

nepřeberného množství šancí jsme dokázali proměnit jen čtyři, ve druhém poločasu 

nám došly síly a do konce utkání jsme se báli o výsledek. Remízu 4:4 jsme brali 

všemi deseti a druhý bod za utkání jsme získali v penaltovém rozstřelu. Potíže s 

účastí hráčů na dalších mistrovských zápasech ale trvaly i v dalších kolech a 

bohužel, zřejmě jen tak neskončí. I z tohoto důvodu jsme zatím další tři zápasy 

dotáhli pouze do remízy a v penaltách 1x uspěli a 2x ne. Po čtyřech odehraných 

zápasech máme pouze 6 bodů a držíme osmé místo v tabulce. A to máme těžké 

soupeře teprve před sebou. Je smutné, když jednotlivci týmu dobrých fotbalistů 

nejsou schopni si zorganizovat svůj volný čas a obětovat jeden den v týdnu 3 až 4 

hodiny mistrovskému utkání. Svým chováním nejsou v žádném případě vzorem 

naší mládeži. Apatie jednotlivců se tak postupně přenáší na celý tým a mužstvu v 

žádném případě neprospívá. Nařizovat něco dospělým lidem je dost obtížné, 

neustále apelovat na povinnosti jednotlivců ve smyslu vztahu k mužstvu, ke klubu, 

přemlouvání až doprošování se hráčů je pro vedení týmu unavující a hlavně 

ponižující. Pravých "srdcařů" je v mužstvu minimum. Nástroje, kterými by se dali 

hráči donutit k odpovědnějšímu přístupu, nemá vedení žádné. Řešit to však v sou-

časné době radikálně by bylo dost nákladné. Tak nezbývá než doufat, že se situace 

zlepší. Pokud ne, tak nás v dalším soutěžním ročníku čeká okresní přebor, a to by 
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byla velká škoda, hlavně s ohledem na náš dorost, který si v průběhu dvou až tří 

let, ve kterých dospějí do kategorie mužů, určitě zaslouží hrát důstojnější soutěž.  

Ve vedení mužstva fungují Jaroslav Vostrý starší a Zdeněk Vostrý  

Družstva dorostenců a žáků (autor příspěvku: Radim Tlustý)  

Naši dorostenci a žáci začali novu sezónu začátkem srpna, kdy probíhaly volné 

tréninky. Počet kluků byl menší, protože byly prázdniny ve své polovině a 

dovolené a výlety se podepsaly na účasti. V polovině srpna ale začalo letní 

soustředění, které proběhlo u nás ve Strupčicích. Až na malé výjimky přijeli 

všichni a mohlo se s tréninkem začít naplno. Vzhledem k letošnímu průběhu léta 

byli ale trenéři donuceni upravit tréninkové jednotky. Vzhledem k úmornému 

vedru to chvílemi připomínalo spíš plavecké soustředění, protože kluci museli 

naplno využívat místní bazén. Po soustředění se už naplno začalo s tréninky 3x 

týdně a v rámci přípravy se odehrál i jeden přátelský zápas. Přijel tým Ervěnic, 

který hraje divizi, tudíž o jeden výkonnostní stupeň vyšší úroveň, ale k překvapení 

všech si odvezl dvanáctigólový příděl. Do tréninků s naší omladinou se zapojilo i 

pár jedinců z našeho áčka a bylo to ku prospěchu všech. Starší předávali zkušenosti 

mladším a chlapi z áčka si alespoň zatrénovali s větší skupinou. Touto formou se 

pokračuje do dneška a zatím to funguje. Ročníkově se většina našich žáků musela 

po sezóně přesunout do dorostu a řešilo se, jakou soutěž přihlásit. Výkonnostně asi 

patří do divize, ale vzhledem k nesmyslnému požadavku FAČRu, kdy je 

podmínkou účasti v divizi jak přihlášení mladšího dorostu, tak i staršího dorostu, 

museli jsme přihlásit nižší soutěž, což je I. A třída. Není v našich možnostech hrát 

starší dorost, a sloučení s jiným klubem jsme po špatných zkušenostech z loňska 

nechtěli. Takže družstvo bude hrát soutěž dorostu bez omezení věku, ve které ho 

čekají zápasy i s o 3 roky staršími soupeři. Do týmu jsme přivítali tři nové chlapce, 

Milana Maternu z Mostu, Martina Znamínka z Chomutova a Zdeňka Lhotáka ze 

Žatce. Zároveň se k týmu znovu připojili kluci ze Strupčic, Jakub Vrbka a Dominik 

Novák, kteří kvůli věku nemohli hrát minulou sezónu za starší žáky, ale letos do 

dorostu věkově patří. Teď tedy máme celkem kádr 21 dorostenců. Úvod sezóny 

dorostu vyšel skvěle. Porazil doma Dubí 7 : 4 (Uhlíř 4, Tajmr, Kluďák, Vrbka). V 

dalším zápase se jelo do Černovic, kde to chvílemi připomínalo hru kočky s myší a 

po závěrečném hvizdu rozhodčího to bylo 15 : 0 (Uhlíř 4, Lenko 4, Kluďák 2, 

Košťál 2, Vrbka, Hradský, Zeman). První opravdovou zkouškou odolnosti jak 

psychické, tak fyzické byl zápas v Horním Jiřetíně. Tam už nastoupil starší, 

fyzicky vyspělejší a silnější soupeř a na výkonu v prvním poločase to bylo znát    

(0 : 1). Po přestávce a domluvě trenérů v kabině se ale kluci oklepali a přestali mít 

přehnaný respekt a odměnou jim bylo vyrovnání na 1 : 1 (Materna). Zbytek zápasu 

už gól nepřinesl a tak došlo na pokutové kopy. Naši střelci se nemýlili a výbornými 

zákroky našeho gólmana T. Chrenka, který dvě penalty chytil, byl druhý bod náš. 

Dalším vítězstvím ve čtvrtém utkání nad Duchcovem 4 : 1 (Uhlíř 2, Pěnkava, 

Zeman) jen potvrdili, že budou pro každého soupeře ve skupině tvrdým oříškem. 

Po čtyřech kolech patří našemu dorostu 1. místo a tabulku střelců vede už tradičně 
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Standa Uhlíř, který si krále střelců nese sebou sezónu co sezónu, ať jde o 

jakoukoliv soutěž. Letos už dal ve čtyřech zápasech 8 gólů.  

Dále se přihlásila soutěž starších žáků, kterou budou hrát chlapci, kteří se věkem 

„nevejdou“ do dorostu a doplní je „mladé pušky“. Jsou to hráči, kteří opustili starší 

přípravku a měli by jít do mladších žáků. Jenže jich není tolik, aby složili soutěžní 

tým, tak budou jezdit na zápasy se staršími žáky a sbírat zkušenosti. Tým starších 

žáků odehrál dvě soutěžní kola. V tom prvním přehrál v dalekém Pátku domácí 

tým 0 : 15 (Zeman 4, Košťál 3, Patera 3, Kerka 3, Beran, Houdek). V dalším kole 

přivítal na domácím hřišti tým Krásného Dvora. Po špatném výkonu především 

hráčů, kteří se objevují i na soupisce dorostu a nešťastných zákroků brankáře 

skončil zápas 3 : 3 (Zeman 2, Patera). Alespoň na pokutové kopy jsme vyhráli. Po 

dvou odehraných kolech nám patří 3. místo a Kuba Zeman vede tabulku střelců.  

Dorostence a žáky vedou trenéři Roman Hradský, Libor Košťál, Luděk Pěnkava a 

Radim Tlustý. 

Starší a mladší přípravka (autor příspěvku: Pavel Motyčák)   

Starší a mladší přípravka doznaly po jarní sezóně řadu změn. Odešlo několik dětí 

ze starší přípravky do žáků a z mladší přípravky do starší (5 dětí). Někteří hráči nás 

opustili úplně, a tak jsme byli nuceni před startem nové sezony přehodnotit plány a 

nakonec odhlásit mladší přípravku pro nedostatek dětí, které by mohly hrát 

mistrovská utkání. V řadách mladší přípravky je spousta nových mladých nadějí ve 

věku 5 let, které budou absolvovat tréninky, a po dohodě s vedením klubu jim bude 

domluven případně přátelský zápas, aby se i tito borci otrkali a měli chuť dále hrát.  

Starší přípravka byla do sezóny přihlášena a doplněna o pár hráčů z mladší 

přípravky. Je jasné, že kluci se musejí nejprve sehrát a zvyknout si jeden na 

druhého. Úvodem sezóny sice utržili prohru, ale to vůbec nic neznamená. Sezóna 

je ještě dlouhá a čeká je ještě mnoho zápasů.  

V nadcházejícím soutěžním ročníku bude ve funkci vedoucího mužstev působit 

Petra Trejbalová, trénovat budou Petr a Pavel Khůnovi, Michal Polák, připraveni k 

výpomoci budou Radim Tlustý, Luděk Pěnkava a Jaroslav Vostrý st. 

Spartan Race Training Group (autor příspěvku: Klára Řehořová) 

Léto pomalu odchází a my jsme plni zážitků a dojmů ze závodů. Na 

konci června jsme v hojném počtu navštívili námi oblíbené Kouty nad 

Desnou, kde jsme prožili krásný víkend. Místní příroda, lyžařské 

sjezdovky a překážky připravené od Spartana nám „opepřilo“ sobotní ochlazení a 

sychravé počasí, které ani pro diváky nebylo příliš příjemné. Nicméně jsme  

Spartani a takové počasí pro nás není překážkou. V půlce července jsme se 

zúčastnili prvního letošního Trifekta-víkendu v Kobínské Holi na Slovensku. 

Příroda našich sousedů je vskutku překrásná a Spartan Race nám nabídl možnost se 

touto přírodou náležitě prodírat. Čekaly nás 3 závody, dohromady něco kolem 50 

km a přes 60 překážek. Sobotní počasí na to, že byla půlka července, pro nás 

znamenala déšť, teploty kolem 10 stupňů a sluníčko jen sporadicky. Opravdu 
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podzimní počasí, které moc nezahřálo. Pro některé z nás byl tento víkend výzvou, 

kdy jsme museli překonat sami sebe, překonat bolest po sobotním nejdelším 

závodu a postavit se v neděli ráno opět na start. Třikrát proběhnout startovní 

páskou, 3x absolvovat některé překážky a 3x se podívat do kopců místní přírody. 

Za tento víkend jsme získali 4 medaile a krásnou nášivku na památku, ale ten pocit, 

když naposledy proběhnete cílem a víte, že vás čeká horká koupel, dobré jídlo, 

spánek a alespoň pár dní odpočinku, jsou k nezaplacení. Během letních prázdnin se 

naskytly i možnosti pouze běžeckých závodů "Běhej lesy", "Night run Most", "Běh 

praotce Čecha", "Army run" v Praze, různé půlmaratóny a desítky. Někteří z nás 

neodolali možnosti Trifekta-víkendu v Rumunsku. Celé léto probíhaly přípravy na 

nejdelší závod sezóny "Spartan Ultra Beast", který se konal 1. září ve slovenské 

Valčianské Dolině. Cca 50 km, přes 60 překážek a náročnost Malé Fatry stály za 

to. I největší borci mezi námi byli zničení, celkově 1/3 lidí nedokončila pro 

nesplnění limitů, nebo odstoupení z vysílení. Mezi našimi týmovými závodníky, 

kdy v našich barvách startovalo 12 lidí, tak dva odstoupili, byl to nad míru skvělý 

výsledek. V loňském roce nedokončila za náš tým žádná žena, letos dokonce dvě a 

věřte, že byly ty nejspokojenější na světě. Od Ultra beastu uplynulo téměř 14 dní a 

my jsme odpočatí a zase už pilně trénujeme, neboť již za týden nás čeká první a 

poslední letošní závodní víkend v ČR a to Trifekta-víkend na Lipně, kam nás jede 

opět přes 30 strupčických spartanů i s ratolestmi. Počasí už nám letní teploty 

nepřichystá a pořadatel se netají tím, že budeme hodně plavat, takže nadechnout a 

hurá do toho. 

Stolní tenis (autor příspěvku: Viktorija Pavlišová) 

V současné době má sportovní klub stolního tenisu 16 členů, z toho 6 

dospělých a 10 ve věku do 18 let. Hlavním posláním klubu je umožnit 

nejen členům, ale i ostatním občanům Strupčic a okolí sportovat, a to 

buď rekreačně, nebo závodně. 1. října začíná sezona okresního přeboru OP 2. V 

současnosti zde hraje devět družstev, se kterými budeme soupeřit o co nejlepší 

umístění. K činnosti oddílu stolního tenisu jsou využívány prostory tělocvičny ZŠ 

ve Strupčicích, která je po rekonstrukci připravena a ve skvělém stavu. Tréninky: 

děti v pondělí od 15:00 do 16:30 hod. 

dospělí v pondělí od 17:00 do 19:00 hod. a v pátek od 19:00 do 21:00 hod. 

Závěrem (autor příspěvku: Jaroslav Vostrý st.) 

Další sporty, vystupující pod hlavičkou SK Strupčice (florbal, házená), se v 

průběhu léta věnovaly náhradním aktivitám při přípravě pod širým nebem, protože 

své sportovní činnosti provozují výhradně v hale. Ale už nyní si pilně vyjednávají a 

zamlouvají termíny tréninků a utkání pro zimní období.  

Máme rozehraný další ročník fotbalových soutěží, po několika letech obsazujeme v 

krajské soutěži I. A třídy staršího dorostu naše mužstvo. Přestože se jedná věkem 

převážně o dorostence mladší, dokazují zatím svým soupeřům, že věk není rozho-

dující. Do nové sezóny došlo k významné změně ve vedení mužstev přípravky. 
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Přípravku opouští (doufáme, že přechodně) Pavel Motyčák, který tu odváděl velmi 

dobrou práci, ale z osobních i rodinných důvodů musel svou činnost přerušit.  

Letošní podzim je mimo jiné významný tím, že za několik dnů proběhnou v obci 

komunální volby, ve kterých si občané Strupčic zvolí nové zastupitelstvo. To 

končící přistupovalo k potřebám sportu v obci pozitivně, tak doufáme, že nově 

zvolení zastupitelé budou mít pro sport stejné pochopení.  Závěrem, tak jako vždy 

je třeba poděkovat všem, kteří se starali o bezproblémový průběh soutěží. Zdánlivě 

neviditelní, ale velmi důležití pořadatelé, organizační pracovníci, správci a 

údržbáři, těm všem patří náš dík. A samozřejmě i těm, kteří každé utkání pomáhají 

vytvořit tu správnou atmosféru zápasů, našim fanouškům. Všem příznivcům 

děkujeme za projevovanou přízeň a doufáme, že se budeme setkávat i nadále na 

strupčických sportovištích. 

ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA STRUPČICE     

Vážení přátelé strupčické školy, 
horké letní prázdniny nám skončily a už jsme zase zpátky v lavicích 

ve škole, malé děti jsou opět ve školce a pomaloučku se rozjíždíme, 

děti se opět učí naslouchat a některé i poslouchat paní učitelku a někteří dokonce 

dělají i to, co mají. Paní učitelky a učitelé ukázňují, zklidňují a napomínají za 

pomoci modulace svých hlasivek, které již mají odzkoušené od nejjemnějšího 

šepotu až po stovky decibelů. Když se nám drobotinu podaří upoutat, je čas na 

výuku a hezky zčerstva dokud dávají pozor, dokud se jim chce a jsou dychtiví se 

něco naučit, naléváme do hlaviček učivo. No, není to vůbec jednoduché, někteří si 

doma zapomínají trychtýřky a jde to hodně špatně, ale naši učitelé jsou zdatní 

kabrňáci a dokáží svoji práci dělat s humorem, pochopením a nekonečnou 

trpělivostí. Tak ať jim to vše vydrží co nejdéle ve školním roce a dětem hlavně 

hodně chuti do učení. 

V době prázdnin jsme v letošním roce pracovali především v mateřské škole, 

která se ve starší části téměř celá malovala. Protože máme v letošním roce vyšší 

počet předškoláků (24), přesunuli jsme jejich třídu do nové přístavby, kde byli 

vloni nejmenší děti. Naopak třída nejmenších dětí je v přízemí, v části původní 

vily. Tato třída získala během prázdnin nový kabát včetně nového koberce, který je 

na přání paní učitelek stejný, jaký měly v přístavbě. Ani třída „prostředňáků“ 

nezůstala beze změn. Ti se sice nestěhovali, ale mají také nově vymalováno a nový 

koberec v herně. Horní herna vyžadovala i úpravu podlahy, kdy se stará prkna 

měnila za OSB desky. Ze zahrady mateřské školy byly uklizeny staré rozbité 

průlezky a doplněny nové, přestěhované ze školy. V základní škole probíhalo 

několik oprav – nátěry topných trubek, výměna skleněných výplní ve dveřích za 

plné, přilepování dlaždiček na chodbě, nátěry soklů, opravy lin, obnova nátěru 

schodů v tělocvičně, oprava lavic ve fyzice. Největší opravou ve škole byla oprava 

střechy nad chodbami kolem atria a výměna okapů v atriu. Za všechny opravy moc 

děkujeme všem zaměstnancům a brigádníkům, kteří se na nich podíleli, zejména p. 

Janu Abrahámovi. 
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Téměř po celou dobu prázdnin sloužila tělocvična školy k ubytování 
sportovních klubů na letních soustředěních, která se realizovala ve Sportovním 

areálu ve Strupčicích. Paním kuchařkám patří velké poděkování za zajištění 

stravování pro ubytované sportovce včetně víkendů. Střídaly se ve dvou celé léto a 

neměly pomalu žádnou dovolenou. Všichni si ubytování i stravu moc chválili a 

zajímali se o rezervace na příští rok. Úklid tělocvičny a také velký letní generální 

úklid zvládly paní uklízečky na jedničku, na děti čekala vyblýskaná škola a nově 

našité krásné tašky na přezůvky v šatnách prvního stupně. 

3. září jsme slavnostně přivítali ve škole 16 prvňáčků, které bude učit paní 

učitelka Jana Pěnkavová. První školní den si užili se staršími spolužáky, kteří pro 

ně připravili různé soutěže na nádvoří školy a paní učitelka v roli princezny je 

odměnila plyšáčkem schovaným v kouzelné truhle. Do třídy je zapsaný ještě jeden 

žák, který navštěvuje školu v zahraničí, takže celkem máme v první třídě 17 dětí. 

Průběžně nám stoupají počty žáků ve všech třídách, i když již přijímáme pouze 

spádové děti (Strupčice, Okořín, Hošnice, Sušany, Malé Březno, Všestudy, 

Pesvice). V letošním roce máme celkem 183 žáků ve škole, a protože očekáváme 

příští rok příliv většího množství prvňáčků, do naplnění kapacity školy již zbývá 

jen několik málo míst určených pouze pro spádové děti. V případě, že v 

následujících letech již kapacita školy (200 žáků) nebude postačovat ani pro 

příchod spádových dětí, bude potřeba kapacitu školy navýšit a zároveň přemýšlet, 

jak přizpůsobit prostory školy vyššímu počtu dětí.  

V mateřské škole máme zapsáno 64 dětí a do naplnění kapacity nám zbývají 4 

místa. I zde již přijímáme pouze spádové děti, tzn. děti, jejichž rodiče mají trvalé 

bydliště ve výše zmíněných obcích.  Někdy se setkáváme s tím, že v době zápisu 

rodiče sice bydlí v obci, ale nemají zde ještě trvalé bydliště. Platné je bydliště v 

okamžiku zápisu (den vyhlášený pro zápis), tak dopředu upozorňuji rodiče, kteří 

uvažují o zápisu do naší MŠ, aby včas upravili své trvalé bydliště. 

Na počátku září již proběhly první třídní schůzky v mateřské škole, v I. třídě a v 

VI. třídě. Tyto schůzky slouží k předání informací rodičům nových dětí, 

naplánování adaptačního pobytu v ZŠ, seznámení s plánovanými akcemi a 

vzájemnému sdělení důležitých informací. Prvňáčci se nám již vyfotili na „tablo“, 

které vyjde v MF Dnes dne 12. října. Paní učitelka Paliculínová se rozjela do Plzně 

za novými zahraničními stážisty, kteří navštíví naši školu v období 8. – 12. října, 

opět pro ně přichystáme slavnostní uvítací ceremoniál, uvidí naši Drakyádu - 10. 

října od 16 hodin na fotbalovém hřišti a určitě připraví také pro občany obce v 

tomto týdnu „Global Village“, jak tomu bylo s minulými studenty. V rámci MAP 

(místní akční plán) plánujeme exkurze pro žáky, které nám pomůže MAP 

financovat. První bude 26. září na Lesnou s programem S ČEZem za obnoveným 

Krušnohořím, kdy vyjedou žáci 5. a 6. třídy a nebudou muset hradit dopravu. 20. 

září a 21. září proběhne ve škole projekt Den s etiketou, jednotlivé třídy se v 60 

minutových blocích seznámí se základními pravidly chování ve společnosti, při 
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stolování apod. 21. září se koná Atletický čtyřboj, na kterém bude naši školu 

reprezentovat 7 žáků ze VI. a VII. třídy. 

První rodičovské hrátky – Turnaj v minigolfu – se konají v neděli 23. září na 

minigolfovém hřišti, zveme rodinné týmy k poměření sil a získání hodnotných cen! 

Hodně sil do celého školního roku všem učitelům, rodičům a dětem  

přeje Jana Mišková, ředitelka školy 

ŠKOLNÍ SPOLEK STRUPČICE  
https://www.faceook.com/skolnispolek 

O činnosti spolku (autor příspěvku: Karolína Poláková) 

Na konci školního roku uspořádal Školní spolek ve spolupráci s SK Strupčice      

29. června „Florbalovou letní rošádu“. 

Původně se plánovalo, že turnaje se odehrají na mantinelovém hřišti, ale kvůli 

obrovským loužím, které se na hřišti vytvořily po dešťové přeháňce z předešlého 

dne, se akce přesunula na tenisový kurt s umělým povrchem.  

Rošády se zúčastnilo 16 dětí a 10 dospělých. Proběhly soutěže ve střelbě na bránu, 

v nájezdech na gólmana a na závěr turnaj mezi družstvy a souboj dospělých proti 

dětem. Žádný účastník neodešel bez výhry. A po všem tom soutěžení jsme si 

grilovali klobásy a jiné pochoutky, které donesly maminky s sebou. Počasí nám 

přálo, holky, kluci, mladí a staří, všichni jsme se báječně bavili a užili si spoustu 

legrace. Každý si odnesl odměnu, kterou zajistil spolek i rodiče. Veliké díky patří 

Michalu Polákovi, Pavlu Michálkovi, Lukáši Poprovskému a Láďovi Klimentovi, 

kteří zajistili bezvadný průběh turnaje a velkou část odměn. Ostatním účastníkům 

děkujeme za účast a na Vánoce chystáme opět podobnou akci. 

 

V rámci rošády nám Petr Káš, jeden z tvůrců, představil novou aplikaci Life is 

skill, zaměřenou na organizování mimoškolních aktivit dětí a mládeže. Klíčem 

tohoto projektu je schopnost co nejobjektivněji evidovat účast dětí a mládeže na 

všech námi registrovaných aktivitách, tuto evidenci vyhodnocovat a dle výsledků i 

účastníky odměňovat. K vyhodnocování je využito vlastní sociální prostředí Life is 

skill, vytvořeného s ohledem na potřeby projektu. I pro tuto evidenci je využita 

technika, od které se v konečném důsledku snaží děti a mládež odvést. Každý 

účastník prokazuje svoji účast na aktivitě načtením bodů do svého mobilního 

telefonu, který vše eviduje a odesílá do centrální evidence celého projektu. Zde 

https://www.faceook.com/skolnispolek
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dochází k okamžitému vyhodnocení a výsledky, včetně aktuálního stavu každého 

účastníka, jsou ihned k dispozici na portále projektu - www.lifeisskill.cz. 

V rámci projektu jsou vyhlašovány různé soutěže, či 

účasti na akcích a účastníci získávají odměny podle 

svého bodového ohodnocení. Odměna, mimo bodového hodnocení je něco, čím se 

mohou v tomto sociálním prostředí pochlubit a být v očích ostatních účastníků 

úspěšní. Zde se projevuje paradox tohoto projektu. Aby mohl být účastník úspěšný 

a byl v sociálním prostředí hodnocen pozitivně, je nucen se účastnit co největšího 

množství aktivit mimo sociální prostředí, díky čemuž získává bodové hodnocení. 

Pokud se nebude aktivit účastnit, bude v konečném důsledku neúspěšný, tudíž 

neuspokojený, tudíž bude nucen se začít aktivit účastnit a body získávat. 

Druhý, neméně důležitý aspekt tohoto projektu je skutečnost, že pro úspěch v 

projektu nejsou potřeba žádné speciální dovednosti, schopnosti, talent, či cokoli 

jiného. Jedinou vlastnost, kterou musí každý účastník prokázat je jeho vytrvalost, 

se kterou je schopen se všech volnočasových aktivit účastnit. Body jsou sbírány za 

účast na aktivitách, a ne za prokázání jakýchkoli speciálních schopností. Tím je 

mimo jiné umožněno porovnávat zdánlivě neporovnatelné. Tvůrci projektu jsou 

schopni porovnávat sportovce, modeláře, kulturní nadšence apod. A přesto jejich 

porovnáním dokážou vše vyhodnotit, účastníky projektu motivovat a zároveň je 

odměňovat za jejich vytrvalost. Školní spolek má zájem do budoucna s touto 

aplikací začít pracovat. 

Od září nás opět čekají akce pořádané ve spolupráci se školou, např. Drakiáda, 

Adventní dílna, Vánoční jarmark apod. Otvíráme nové kroužky, o kterých budeme 

děti a rodiče informovat koncem září. Těšíme se na setkání a společně strávené 

chvíle.         Váš Školní spolek Strupčice 😊     

SPOLEK PŘÁTEL PAMÁTEK OBCE STRUPČICE  
www.spolekstrupcice.cz (autor: Miroslav Rokoš) 

Vážení přátelé, srdečně Vás zveme na podzimní akce spolku. 

Jednak v rámci tradiční strupčické Svatováclavské pouti na výstavu k 100. výročí 

vzniku republiky Osudové osmičky 

Obce Strupčice dne 29. září od 13.30 do 

18.00 hod. v zasedací síni obecního 

úřadu, kterou spolek pořádá ve spolupráci 

s obcí, ale zejména s Davidem Marešem 

z Hošnic, dále na Svatováclavský koncert 

ženského pěveckého sboru Clavis Cor-

dium Most v neděli 30. září od 15 hod. 

v kostele sv. Václava ve Strupčicích.  

V neposlední řadě Vás zveme k vysazení památné lípy – Stromu Republiky 

v neděli 28. října v 15 hod. na návsi ve Strupčicích a zároveň vyzýváme všechny 

místní organizace, spolky a kluby k účasti na této akci. 

http://www.lifeisskill.cz/
http://www.spolekstrupcice.cz/
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SPOLEK SV. MARKA SUŠANY  

Sraz historických traktorů a jiných zemědělských strojů 2018  

(autor příspěvku: Daniela Stašková) 

Již potřetí se sušanská náves změnila v malé muzeum starých traktorů i 

jiných zemědělských strojů. Mezi nejstarší patřil kombajn Fella Jupiter, balíkovač 

Fortschritt, oba ze šedesátých let min. století, plně funkční, jeden traktůrek vlastní 

výroby a sběrač slámy Horal, a také celá řada traktorů, většinou Zetorů, různého 

data výroby a výkonu. Program byl zahájen spanilou jízdou do Strupčic a zpět. 

Následovaly soutěže traktoristů a jejich strojů. Nejprve ve zručnosti. Nejlépe se 

umístil pan Milan Motytchka se Zetorem 

3011, druhé místo obsadil pan Ondřej 

Šustr, Zetor 6711 a třetí pan Petr Stašek, 

Zetor 3011. Ve „sprintu“ na 100 m jel 

nejrychleji pan Jan Lacina, Zetor 3011, 

druhý pan Martin Germek, Zetor 4011 a 

třetí se umístil pan Václav Rohla se 

Zetorem 25A. V průběhu celého dne 

probíhala soutěž o nejhezčí stroj. 

Návštěvníci vybrali Zetor 3311, patřící panu Karlu Kulhánkovi, druhý se umístil 

Zetor 4011 pana Martina Germeka a třetí Zetor 3011 pana Petra Staška. Součtem 

všech získaných bodů byli vyhlášeni absolutní vítězové. Nejvíce bodů získal pan 

Martin Germek, druhý skončil pan Ondřej Šustr a třetí pan Petr Stašek.  

Také pro děti byly připraveny soutěže. Pro malé, ale i větší, opičí dráha. Děti si 

vysoutěžily sladkosti, nebo drobné dárečky, které poskytli sponzoři. Mimo to 

mohly zkusit svou sílu v hodu válečkem na nudle. Není to tak jednoduché, jak by 

se zdálo, protože váleček je sice dřevěný, ale poměrně těžký. Nejdále hodil Pavel 

Masný, rovných 11 m, o kousek méně, 10,7 m, hodil Míra Jirkovský a o pouhých 

10 cm méně Bobeš Rejsek.  

I ženy házely válečkem na nudle. Nejvíce, 20 m, 

hodila paní Zuzana Kovářová, za ní následovala paní 

Marie Prošková s 18,4 m a třetí pozici obsadila paní 

Veronika Györiová s 16,3 m. 

Vrh mlékárenskou konví 

je čistě mužská disciplí-

na. Největším silákem se 

ukázal být pan Eduard 

Pomahač st., který hodil 11,5 m. O celý metr méně 

hodil pan Karel Schröter a jen o 10 cm méně pan 

Miroslav Jireš. Celý den probíhala také soutěž o 

nejlepší štrůdl nebo jiný pečený či nepečený výrobek z 

jablek. Celkem se sešlo 9 vzorků. Hodnotila se 
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především chuť, ale i celkový vzhled. Porota se skládala z pánů starostů z okolních 

obcí a moderátorů Tomáše Pospíšila a Petra H. Baťka. První cenu si „vypekla“ paní 

Kateřina Reková, druhé místo obsadila paní 

Vlaďka Valečková - Srpová a třetí se umístila 

paní Veronika Pomahačová. Po hodnocení 

poroty si všechny dobroty mohli rozebrat 

návštěvníci třeba ke kávě. Nezbyl ani drobeček. 

Můžeme směle říci, že se akce povedla, i když 

se určitě našlo pár nedostatků. Je to pro nás 

ponaučení pro příští ročníky. Velkou zásluhu na 

zdaru má určitě počasí, protože nám přálo. 

Velké poděkování patří sponzorům - Legios Loco a.s. Louny, Sotila s.r.o., Stanislav 

Mareš, Lintia, Šrouby a Matice, Jiří Kejř Všestudy, Petr Johanovský Želkovice, 

manželé Klicmanovi, Fabri Armonum s.r.o., Václav Rohla, Vladimíra Valečková a 

Josef Srpa. Dále všem, kteří nám pomáhali s přípravami i během akce. Velkou 

zásluhu na zdárném průběhu akce má OÚ Strupčice.  A dík také všem, co se přijeli 

podívat, zaplatili malé vstupné, něco si koupili pro sebe, své děti nebo blízké. 

Sraz organizoval Spolek sv. Marka. Veškerý zisk bude použit na zvelebení zdejšího 

kostela sv. Marka. 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ STRUPČICE  

(podle webu SDH Miroslav Rokoš) 

Výjezdy zásahové jednotky 

V posledním červnovém týdnu byl zvuk sirény v obci na denním 

pořádku a výjezdní jednotka se měla co ohánět. 26. června 

odpoledne vzplálo hnojiště vedle obilného pole mezi Koporečí a Moravěvsí, a hned 

27. června v podvečer (v 18,20 hod.) zasahovala jednotka při požáru stohu slámy 

opět v blízkosti obilného pole, ale pro změnu u Saběnic. Na stejné místo vyjela 

ještě čtyřikrát, 28. června – třikrát (ráno, dopoledne a odpoledne) a pak ještě jednou 

29. června. Opravdu bohatá žeň! Další zásahy následovaly 31. července při požáru 

pole v Havrani, 1. srpna při požáru travního porostu u Kovodemontu v Třebušicích, 

2. srpna při požáru porostu podle železniční trati od Kyjického nádraží směrem na 

Most a 10. září při taktickém cvičení „Požár shromaždiště osob“ v Chomutově. 

Co se dělo u hasičů během léta? 

22. - 24. června účast na setkání a závodech mladých hasičů Euroregionu Krušno-

hoří/Erzgebirge v Oseku  - 1. místo 

29. června rozloučení našich mladých hasičů se závodním rokem 2017/2018 

s přespáním na našem tréninkovém hřišti 

2. července  propláchnutí části splaškové kanalizace ve Vrskmani 

3. - 8. července mezinárodní tábor mladých hasičů v německém Freienfelsu  

od 23. července výpomoc se zaléváním zeleně ve Strupčicích a přilehlých osadách 

http://www.sdhstrupcice.estranky.cz/
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29. července odchyt a likvidace nebezpečného hmyzu v Pesvicích 

7. – 12. srpna tábor mladých hasičů SDH Strupčice v Žerotíně 

17. - 19. srpna účast na akci Pyrocar 2018 v Přibyslavi 

23. srpna  likvidace obtížného hmyzu v mateřské školce ve Vrskmani 

25. srpna  minigolf trojic ve Strupčicích  

31. srpna  účast hasičské autocisterny na ukončení prázdnin v Pesvicích 

1. září  požární asistence na okresních dožínkách ve Vrskmani 

5. září  likvidace obtížného hmyzu na místní základní škole 

7. září  první trénink mladých hasičů na začátku nové soutěžní sezony 

7. září účast na slavnostním otevření zrekonstruované hasičské zbrojnice 
v německé Kühnhaide 

8. září  účast na dni otevřených dveří u hasičů v Kühnhaide 

8. září  účast na srazu traktorů a zemědělských strojů v Sušanech 

9. září  výcvik hasičských jednotek z okresu při požáru rodinného domu 

9. září  pokácení ztrouchnivělé hrušně ve Strupčicích 

9. září  pročištění průtoku strouhy pod vjezdem u RD ve Strupčicích 

16. září požární útok dospělých v Nezabylicích - veteráni obsadili 1. místo 

muži a ženy skončili shodně na 3. místě 

A ještě pár podrobnějších informací (autor článku: Viktorija Pavlišová st.) 

Naši mladí hasiči obdrželi po ukončení 

sezony 2017/2018 nominaci na tradiční 

soutěž mladých hasičů Euroregionu 

Krušnohoří, která se tentokrát konala ve 

dnech 22. - 24. června v Oseku. Na startu 

se sešlo celkem 15 družstev, z toho 7 

německých ze spolkové země Sasko a 8 

českých z Ústeckého kraje. SDH 

Strupčice vyslal do boje pod vedením 

Viktorije Pavlišové st. a Marka Kuneše 

pětičlenné mužstvo ve složení Viktorija 

Pavlišová, Kristýna Bulfínková, Eliška Zahradníčková, Radek Dundr a Matěj 

Plaček. Další dvě členky, Kateřina Hrdá a Klára Rottová, posílily družstvo Blatna. 

Soutěž trvala dva dny, naši hasiči obsadili první místo a přivezli regionální pohár. 

Družstvo Blatna za podpory našich reprezentantek skončilo na místě druhém. 

V průběhu prázdnin v období od 3. do 8. července jsme společně s německým 

sdružením Freienfels uspořádali letní tábor, kterého se zúčastnili mladí hasiči jak z 

německé, tak z české strany. V programu tábora, kterého se zúčastnilo na 200 dětí, 

byla návštěva Frankfurtského mezinárodního letiště, velký sportovní den i návštěva 

koupaliště. Navštívili jsme také matematické muzeum a krápníkové jeskyně. S 

velkým nadšením se setkala návštěva hradu Freienfels s prohlídkou a následným 
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nočním sestupem se zapálenými loučemi. Na závěr pobytu byly pořádány 

sportovní hry, v kterých naše děti obsadily první místa téměř ve všech kategoriích.          

V době od 7. do 12. srpna 2018 jsme pořádali letní cyklistický tábor v Žerotíně u 

Panenského Týnce. Tábor byl zaměřen na zvyšování fyzické zdatnosti dětí. Děti 

denně najezdily 15 až 20 kilometrů po tamním okolí a zároveň se po celou dobu 

cvičily v hasičských disciplínách. 

A co nás čeká během podzimu a začátku zimy? 

22. září   - závody mladých hasičů v Chomutově 

6. října   - zahájení celoroční činnosti dorostu a hry Plamen v Bílencích 

11. - 14. října  - Projekt 72 hodin – Ruku na to! (Zasaďme Strom svobody) 

23. / 25. října - školení - evidence SDH v Jirkově 

10. listopadu  - soutěž mladých hasičů ve sportovní hale ve Spořicích 

23. listopadu  - sraz starostů a velitelů SDH v Blatně  

23. - 24.11.  - školení vedoucích mladých hasičů v Blatně 

21. prosince  - vánoční besídka na sále hostince Trio pro hasičské ratolesti 

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Káže vodu, pije víno! 

Na zasedání zastupitelstva obce 30. 7. 2018 se projednával záměr prodat obecní 

pozemek. Při diskusi, prodat či neprodat, jsem vznesla dotaz, jestli má tento 

pozemek pronajatý zastupitel, který jej roky užívá ke skladování různého materiálu 

a železnými vraty dokonce zamezil občanům vstup na tento obecní pozemek. Na 

tuto otázku jsem od starosty dostala kladnou odpověď a ani zastupitel (jehož jméno 

nemohu z důvodu ochrany osobních údajů uvést) tvrzení starosty nevyvrátil. 

Nedalo mi to, a na obecním úřadě jsem prošla všechny nájemní smlouvy (není jich 

mnoho, zabralo mi to pět minut) a zjistila jsem, že žádná taková nájemní smlouva 

není. Počkala jsem si na další zasedání a při projednávání již prodeje pozemku, o 

který má zájem i další subjekt, jsem řekla, že s prodejem nesouhlasím, protože 

jsem zjistila, že žádná nájemní smlouva, jak mi bylo tvrzeno, neexistuje a jak to 

tedy je? Jak starosta, tak dotyčný zastupitel mi odpověděli, že vlastně vůbec 

nevědí, jestli nájemní smlouva je a jestli dotyčný za pozemek vůbec něco platí. 

Sám pan XY navrhl, ať to starosta prověří, jestli smlouva existuje a jestli ze 

zabraného pozemku platí. Prodej pozemku byl odložen a bude projednán na dalším 

veřejném zasedání. Myslela jsem si, že toto bude zapsáno v usnesení - ukládá se 

starostovi i když se o tom nehlasovalo, jak je normálně zvykem a původně to tam i 

od zapisovatele bylo, ale dotyčný zastupitel si následně vymínil, že když se o tom 

nehlasovalo, tak to v usnesení nebude, pouze v zápisu. To mě tak naštvalo, neboť 

zrovna dotyčný na všechny poukazuje, jak okrádají obec a proto vznikl i tento 

článek. Myslíte si, že na každého je v obci stejný metr? 

                                                              Irena Hudáková – členka zastupitelstva obce 
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Vyjádření k článku paní Ireny Hudákové 

Ano, moje dcera podala žádost na odkoupení pozemku p. č. 50/1 v k.ú. 

Strupčice - veřejného prostranství. Obec tento pozemek nevyužívá ani neudržuje. 

Jeho údržbu, aby nezarostl kopřivami a bezinkami, provádím sám. Na vlastní 

náklady jsem nechal na pozemku zpevnit cestu na pole a do stodoly, jelikož při 

výjezdu zemědělských strojů na hlavní silnici tyto stroje tahaly bláto na silnici, a 

tím ji znečistily. Pro ty, kteří chtěli a chtějí na pozemek vstoupit, byl vždy 

průchodný a průjezdný všem. Brána, která je vždy odemčena, byla instalována z 

důvodu zajištění bezpečnosti občanů a dětí. 

Na konci roku 2012 jsem zažádal o koupi pozemku p. č. 50/1. Protože 

současně 1. Pražská stavební a pan Skalický Pavel plánovali v sousedství pozemku 

podnikatelské záměry. Z diskuse vyplynulo prodat pouze část, cca 200 m2 a zbytek 

šíře pro přístup na pole a k pozemku pana Skalického neprodat. K tomuto se měla 

vyjádřit 1. Pražská stavební, jak zasíťování svých parcel zamýšlí. Dosud se tak 

nestalo, proto byla podána opětovná žádost o koupi pozemku p. č. 50/1. Na 

pozemku máme přechodně složené dřevo a připravené boudy na uskladnění 

nařezaného dřeva. 

       Pisatelka článku je předsedkyní kontrolního výboru, který má za úkol 

kontrolovat vznik a plnění usnesení z jednání. Cituji z článku paní Hudákové: …“ 

myslela jsem si, že to bude zapsáno v usnesení - ukládá se starostovi, i když se o 

tom nehlasovalo, jak je normálně zvykem a původně to tam i od zapisovatele 

bylo“… Podle zákona o obcích „k platnému usnesení zastupitelstva obce, rozhod-

nutí nebo volbě je třeba souhlasu nadpoloviční většiny všech členů zastupitelstva 

obce“. Já si nevymínil vyjmout bod z usnesení, jak píše pisatelka, pouze jsem 

poukázal na plnění jednacího řádu obce čl. 6, bod 2. Znění článku: „Na zasedání 

zastupitelstva obce lze jednat pouze o věcech, s jejichž projednáváním, tj. 

zařazením na pořad jednání, vyjádřilo zastupitelstvo obce svůj souhlas“.  

       K „okrádání obce“… Pisatelka má zřejmě na mysli to, že když jsem se jí 

zeptal, proč se na stránkách obce objevila dvě usnesení se stejným datem jednání, 

ale rozdílným obsahem. Odpověděla mi, že to neví a nemá na to čas. Zeptal jsem 

se, proč to tedy dělá (zastupitelku a předsedkyni kontrolního výboru) a bere za to 

finanční odměnu. 

To je vše, co k tomu mohu říci.           Josef Pěnkava, člen zastupitelstva obce 

 

 

 

https://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwjMxtieuMbdAhWM6aQKHTX0Bl4QjRx6BAgBEAU&url=https://umele-kvetiny-prodej.cz/girlandy/874-zavesna-dekorativni-girlanda-podzimni-zbarvene-listy-180-cm-4026397486636.html&psig=AOvVaw3KK9xP6iOWzSkK38h06dZC&ust=1537424862143065
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Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE STRUPČICE 

Výpis usnesení z 57. zasedání Zastupitelstva obce Strupčice dne 2. července 2018 

57/18 - Zastupitelstvo obce Strupčice po projednání 

vzalo na vědomí: 

1. informaci o plnění usnesení a nemá k ní připomínky 

2. informaci o průběhu výstavby obecního bytového domu s 12 bytovými jednotkami ve 
Strupčicích 

3. zprávu ředitelky Základní školy a Mateřské školy Strupčice Mgr. Jany Miškové o 
průběhu školního roku 2017/2018 a o výsledcích zápisů do obou místních školních 
zařízení 

4. informaci o navrženém způsobu řešení zajištění vody v korytě Srpiny, vyplývajícím z 
jednání mezi Povodím Ohře, s.p., Ústeckým krajem a Sdružením obcí Most – jih, a 
spočívajícím v přivedení vody z Průmyslového vodovodu Nechranice do Srpiny nad 
obec Strupčice, s dodávkou vody 2 l/s do původního koryta Srpiny a 3 l/s do přeložky 
Srpiny 

5. informaci o přidělení dotace z Ministerstva pro místní rozvoj ve výši 300 812,- Kč na 
pořízení herních prvků pro dětské hřiště v obytné zóně Pod Tratí ve Strupčicích 

6. žádost Ing. Zdeňka Tautermanna o řešení opravy jeho náhrobku - pomníku, zničeného 
střechou tělocvičny Základní školy ve Strupčicích, strženou při vichřici dne 29. 10. 2017 

7. informaci o zamítnutém odvolání manželů Zehových proti dražbě objektu čp. 50 ve 
Strupčicích a o probíhajícím převodu objektu do majetku obce 

8. informaci k přípravě projektu kamerového systému v obci Strupčice 

9. závěrečný účet dobrovolného svazku obcí Chomutovsko 

10. informaci o udělení pokuty ze strany Magistrátu města Chomutova - orgánu ochrany 
zemědělského půdního fondu, společnosti 1. Pražské stavební s.r.o., za přestupky proti 
ustanovením zákona o ochraně zemědělského půdního fondu 

11. informaci k obsazení uvolněné ordinace praktického lékaře v DPS ve Strupčicích, s tím, 
že zatím nebyl pro zdejší ordinaci žádný lékař získán 

12. informaci o způsobu zasílání materiálů (podkladů) pro jednání zastupitelstva obce v 
elektronické podobě 

13. informaci o poskytnutí asfaltového recyklátu společností EUROVIA CS, a.s., na 
vyspravení cest v obci 

14. informaci o uvolnění obecního bytu v čp. 107 ve Strupčicích 

přijalo tato usnesení: 

1.  určuje  

1.01 pořizovatelem zápisu a navrhovatelem usnesení pana Miroslava Rokoše, a 
ověřovatele zápisu pana Josefa Pěnkavu a pana Jaroslava Vostrého 

2. schvaluje 

2.01 navržený program svého 57. zasedání 
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2.02 dodavatelem herních prvků pro dětské hřiště v obytné zóně Pod Tratí společnost TR 
Antoš s.r.o. Trutnov v ceně 429 732,- Kč vč. DPH 

2.03 poskytnutí příspěvku na opravu umělecky cenné plastiky na hrobě č. 83 v nájmu Ing. 
Zdeňka Tautermanna, zničené střechou tělocvičny Základní školy ve Strupčicích, 
strženou při vichřici dne 29. 10. 2017; výše příspěvku bude stanovena po zjištění 
cenové nabídky opravy, kterou si zajistí nájemce hrobového místa 

2.04 opravu velkého komína v areálu bývalé cihelny ve Strupčicích firmou SA-RPOS servis 
s.r.o., Praha - Kbely, v ceně 770 265,43 Kč vč. DPH + pronájem montážní plošiny 

2.05 poskytnutí finančního příspěvku Středisku knihovnických a kulturních služeb 
Chomutov na zkvalitnění výměnného knihovního fondu ve výši 5 000,- Kč 

2.06 pořízení a umístění bezpečnostních prvků - betonových svodidel o výšce 0,5 m se 
zábradlím mezi silnicí č. III/25118 a chodníkem u domů čp. 103 a 120 ve Strupčicích 

2.07 poskytnutí finančního příspěvku panu Andreji Kurachovi ve výši 85 000,- Kč na 
pořízení domovní čističky odpadních vod pro RD na pozemku p.č. 572/12 v k.ú. 
Strupčice - m.č. Okořín 

2.08 poskytnutí finančního příspěvku paní Nikole Kulichové ve výši 85 000,- Kč na pořízení 
domovní čističky odpadních vod pro RD na pozemku p.č. 685/45 v k.ú. Strupčice - 
m.č. Okořín 

3. souhlasí  

3.01 s předloženým zněním doplňků Smlouvy o zajištění služeb pro Českou poštu, tj. 
zřízení Pošty Partner ve Strupčicích, mezi Českou poštou, s.p., a obcí Strupčice, jak 
jsou uvedeny v zápisu, a ukládá starostovi smlouvu podepsat s tím, že ve smlouvě 
bude Zastupitelstvu obce Strupčice, vzešlému z komunálních voleb 5. a 6. 10. 2018, 
vyhrazena možnost od smlouvy odstoupit 

4. jmenuje 

4.01 komisi pro otevírání obálek a hodnocení nabídek pro výběr zhotovitele projektové 
dokumentace opravy budovy mateřské školy ve Strupčicích ve složení Mgr. Ing. 
Robert Hebký, Luděk Pěnkava, Irena Hudáková, Josef Pěnkava a Jaroslav Vostrý 

5. stanovuje  

5.01 v souladu s § 67 a 68 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 
že ve volebním období 2018 - 2022 bude mít Zastupitelstvo obce Strupčice 9 členů 

Výpis usnesení z 58. zasedání Zastupitelstva obce Strupčice dne 30. července 2018 

58/18 - Zastupitelstvo obce Strupčice po projednání 

vzalo na vědomí: 

1. informaci o plnění usnesení a nemá k ní připomínky 

2. informaci o průběhu výstavby obecního bytového domu s 12 bytovými jednotkami ve 
Strupčicích 

3. informaci o schválení kanalizace v Okoříně jako jednotné kanalizace 

4. žádost paní Barbory Šandové o odprodej pozemku p.č. 50/1 v k.ú. Strupčice 
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5. informaci k zakázce malého rozsahu - výběrovému řízení zhotovitele projektové 
dokumentace k opravě budovy Mateřské školy čp. 125 ve Strupčicích, jehož se 
zúčastnil pouze jediný uchazeč o zakázku, pan Petr Vachulka z Mostu 

6. stížnost nájemníků obecního bytového domu čp. 157 ve Strupčicích a opatření přijatá 
starostou obce 

přijalo tato usnesení: 

1.  určuje  

1.01 pořizovatelem zápisu a navrhovatelem usnesení pana Miroslava Rokoše, a 
ověřovatele zápisu pana Lukáše Stránského a pana Milana Komrsku 

2. schvaluje 

2.01 navržený program svého 58. zasedání beze změn  

2.02 záměr prodat část pozemku p.č. 50/1 v k.ú. Strupčice dle zákresu, který je přílohou 
zápisu 

2.03 poskytnutí finančního příspěvku panu Pavlu Khůnovi ve výši 85 000 Kč na pořízení 
domovní čističky odpadních vod pro rodinný dům čp. 21 v Okoříně 

3. přiděluje  

3.01 obecní byt (1+2) v domě čp. 107 ve Strupčicích panu Janu Abrahámovi st.  

3.02 obecní byt č. 1 (1+2) v Okoříně čp. 46 paní Anně Buchlovské  

3.03 obecní byt č. 3 (1+4) v Okoříně čp. 46 paní Květuši Masné 

4. jmenuje 

4.01 komisi pro otevírání obálek a hodnocení nabídek pro výběr zhotovitele fasády 
bytového domu čp. 301 ve Strupčicích ve složení: Jiří Stránský, Luděk Pěnkava, 
Josef Pěnkava, Irena Hudáková a Pavel Glás  

5. odkládá  

5.01 rozhodnutí o vybavení bytového domu čp. 301 kuchyňskými linkami na dobu před 
dokončením stavby  

6. zamítá  

6.01 vybudování sáňkařského svahu  

Výpis usnesení z 59. zasedání Zastupitelstva obce Strupčice dne 27. srpna 2018 

59/18 - Zastupitelstvo obce Strupčice po projednání 

vzalo na vědomí: 

1. informaci o plnění usnesení a nemá k ní připomínky 

2. informaci k výběrovému řízení zhotovitele fasády bytového domu čp. 301 ve 
Strupčicích, s tím že se do výběrového řízení přihlásili dva uchazeči o zakázku, a to 
firma Jiří Kejř Všestudy s nabídkovou cenou 928 945 Kč bez DPH a firma STAMAX 
Klášterec n. Ohří s nabídkovou cenou 1 106 276 Kč bez DPH 

3. informaci o průběhu výstavby obecního bytového domu s 12 bytovými jednotkami ve 
Strupčicích 

4. zápis z jednání Kontrolního výboru zastupitelstva obce Strupčice dne 1. 6. 2018 
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5. žádost společnosti 1. Pražská stavební o odprodej pozemku p.č. 50/1 v k.ú. Strupčice 

6. informaci tom, že obec Strupčice neuzavřela s Českou poštou, s.p., smlouvu o zřízení 
Pošty Partner 

7. informaci k Ceně obce Strupčice 2018 s tím, že oficiálními nominanty zastupitelstva 
obce na udělení této ceny za rok 2018 jsou: Pavla Luftová, Jiří Skalický, Petr Šnajdr a 
Lukáš Stránský; informaci k hlasování obdrží občané do domovních schránek 

8. informaci k reklamaci povrchu podlahy ve sportovní hale 

9. informaci o snížení nákladů obce za elektřinu a plyn 

10. informaci o měřeních tlaku vody ve vodovodním řádu ve Strupčicích, prováděných 
pracovníky společnosti Severočeské vodovody a kanalizace 

11. informaci o tom, že Dopravní inspektorát Policie ČR a Úřad pro zastupování státu ve 
věcech majetkových (ÚZSVM), vydaly souhlasná stanoviska k umístění betonových 
svodidel mezi silnicí č. III/25118 a chodníkem u domů čp. 103 a 120 ve Strupčicích 

12. informaci kontrolního výboru o provedené kontrole na zdejším koupališti v rozsahu: 
kontrola práce obsluhy (prověření odborných znalostí plavčíka), namátková kontrola 
návštěvníků (vstupenky) a kontrola stavu pokladny, a dále o provedené kontrole 
dodržování pořádku v bytovém domě čp. 157 ve Strupčicích 

13. stížnost obyvatel obytné zóny K Rybníku na postup při obdělávání zemědělské půdy na 
pozemku p.č. 503/22 v k.ú. Strupčice a dále k rybníku 

přijalo tato usnesení: 

1.  určuje  

1.01 pořizovatelem zápisu a navrhovatelem usnesení pana Miroslava Rokoše, a 
ověřovatele zápisu Mgr. Ing Roberta Hebkého a paní Irenu Hudákovou 

2. schvaluje 
2.01 navržený program svého 59. zasedání beze změn  
2.02 vyhlášení výběrového řízení na opravu malé a velké věže kostela ve Strupčicích v 

režimu podlimitní zakázky s tím, že termín pro předkládání nabídek bude 15. 11. 2018 
2.03 rozhrnutí zeminy umístěné na pozemku p.č. 498 v k.ú. Strupčice do výše cca 60 cm 

nad úrovní terénu a odvoz přebytečného materiálu 
2.04  záměr prodat část pozemku p.č. 623/1 v k.ú. Strupčice - m.č. Okořín, dle zákresu, 

který je přílohou zápisu 
2.05  podání žádosti o odprodej pozemku p.č. 237/2 v k.ú. Sušany na notářství v 

Chomutově za účelem případného odkoupení dědictví 
3. zadává  
3.01 veřejnou zakázku „Zhotovení fasády bytového domu čp. 301 ve Strupčicích“ firmě Jiří 

Kejř Všestudy na základě předložení nejnižší cenové nabídky ve výši 928 945 Kč bez 
DPH v uskutečněném výběrovém řízení 

4. odkládá  
4.01 přidělení obecního bytu č. 3 (1+2) v Domě s pečovatelskou službou čp. 300 ve 

Strupčicích na příští zasedání  
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4.02 případné schválení dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo Stavba bytového domu o 12 
bytových jednotkách ve Strupčicích, uzavřené mezi obcí a firmou Jiří Kejř Všestudy, 
na příští zasedání; předmětem dodatku je prodloužení termínu dokončení stavby 
bytového domu 

4.03 prodej části pozemku p.č. 50/1 v k.ú. Strupčice dle zákresu, který je přílohou zápisu, 
na příští zasedání 

5. ukládá 
5.01 starostovi a místostarostovi, projednat stížnost obyvatel obytné zóny K Rybníku na 

postup při obdělávání zemědělské půdy na pozemku p.č. 503/22 v k.ú. Strupčice a 
dále k rybníku, s nájemcem uvedeného pozemku 

Výpis usnesení z 60. zasedání Zastupitelstva obce Strupčice dne 5. září 2018 

60/18 - Zastupitelstvo obce Strupčice po projednání 

přijalo tato usnesení: 

1.  určuje  

1.01 pořizovatelem zápisu a navrhovatelem usnesení pana Miroslava Rokoše, a 
ověřovatele zápisu pana Pavla Gláse a pana Josefa Pěnkavu 

2. schvaluje 

2.01 navržený program svého 60. zasedání beze změn  

3. přiděluje  

3.01 obecní byt č. 3 (2+kk) v Domě s pečovatelskou službou čp. 300 ve Strupčicích paní 
Márii Hovorkové 

Zápisy ze zasedání Zastupitelstva obce Strupčice v úplném znění 

jsou občanům k dispozici na Obecním úřadu ve Strupčicích! 

 

Nářadí – půjčovné 

Obec zapůjčuje:  

vibrační deska – 300 Kč/den, 600 Kč/víkend  

výsuvný žebřík – 300 Kč/den, 600 Kč/víkend  

lešení 0,6 x 2,0 m, výška 4 m – 300 Kč/den, 600 Kč/víkend  

kontejner na odvoz odpadu – 1 000 Kč + poplatek za skládkovné  

osobní automobil Opel – 10 Kč/km + 140 Kč/hod. 

multikára – 10 Kč/km + 140 Kč/hod.  

nákladní automobil Avia – 24 Kč/km + 140 Kč/hod.  

křovinořez po pracovní době – 100 Kč + úhrada obsluze dle vzájemné dohody 

 
Strupčický občasník (Informační list pro Strupčice, Okořín, Hošnice a Sušany) vydává Obec Strupčice,        
431 14 Strupčice 51, IČO 262145, tel. 474 685 125, e-mail: podatelna.strupcice@volny.cz, internetové stránky: 
www.obec-strupcice.cz. Vychází ve Strupčicích 4x ročně, zapsán do evid. period. tisku pod ev.č. MKČR E 10292 
distribuován je zdarma. Číslo 81 vyšlo 19. 9. 2018. Redakce: Miroslav Rokoš a Luděk Pěnkava. Autoři a zdroje 
fotografií: Miroslav Rokoš, Luděk Pěnkava, Věra Stehlíková, archivy ZŠ a MŠ, SK a SDH Strupčice. 

http://www.obecstrupcice.cz/
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ÚŘADY, ORGANIZACE A SLUŽBY V OBCI STRUPČICE - PROVOZNÍ DOBY, TELEFONY: 
Obecní úřad pondělí a středa 7,15 - 11,45 hod. a 12,15 - 17,00 hod. 
  úterý a čtvrtek    7,15 - 11,45 hod. a 12,15 - 15,00 hod. 
  pátek 7,15 - 11,45 hod. a 12,15 - 14,45 hod.,  
  tel. 474 685 125, www.obec-strupcice.cz 

Sportovní areál Vedoucí areálu 724 920 869 / Rezervace haly 731 654 972 

                                       Rezervace venkovních hřišť 733 714 930, www.sportareal-strupcice.cz 

Základní škola  tel. 474 685 127  Mateřská škola: tel. 474 345 434 

Školní kuchyně tel. 474 685 036  Školní družina: tel. 474 685 037 

Obvodní lékařka pondělí 7,00 - 14,00 hod., úterý a čtvrtek 11,15 - 18,00 hod.,  
- poliklinika Jirkov středa 7,00 – 13,00 hod. a pátek 7,00 – 10,00 hod., tel. 777 203 444 

Dětská lékařka pondělí 12,30 - 15,00 hod., středa 7,30 - 10,00 hod., tel. 474 685 010 

Obecní knihovna středa a neděle 16,00 - 18,00 hod. 

Pošta pondělí - pátek 9,00 - 10,00 hod. a 14,00 - 16,00 hod., tel. 474 685 111 

Sběrný dvůr pondělí, středa a pátek 15,00 - 17,00 hod., sobota 9,00 - 11,00 hod. 

Strupčická smíšenka pondělí - pátek 7,00 - 11,15 a 12,15 - 16,00 hod., sobota 7,30 - 11,00 hod 
  tel. 721 647 431 

SDH Strupčice (hasiči) Milan Komrska – starosta SDH, tel.: 603 836 266 
  Tomáš Pinkas – velitel výjezdní jednotky, tel.: 702 294 863 

Večerka čp. 160 pondělí - pátek 7,00 - 20,00 hod., sobota a neděle 8,00 - 20,00 hod. 

Hostinec TRIO pondělí - čtvrtek 15,00 - 23,00 hod., pátek 15,00 - 1,00 hod.,  
tel. 601 202 802 sobota 13,00 - 1,00 hod., neděle 13,00 - 22,00 hod.,  

Hospůdka na návsi pondělí a čtvrtek zavřeno, úterý, středa a neděle 18,00 - 22,00 hod. pátek 
Okořín  a sobota 18,00 - 23,00 hod. 

Zvířecí koloniál Zooagy Okořín - úterý, středa, pátek 9,00 - 15,30 hod., čtvrtek 9,00 - 17,00 hod., 
sobota 9,00 - 11,30 hod., polední přestávka ÚT - PÁ 12,00 - 12,30 hod. tel. 605 503 986  

Vinotéka u Hudáků – příjemné posezení v nekuřáckém prostředí, s nabídkou sudových vín, alko i 
nealko nápojů, otevřeno denně od 17.00 do 21.00 hod. kromě čtvrtků a nedělí. Tel. 733 748 995    

Autodoprava  Milan Komrska tel.: 603 836 266 

Ubytování Šárka a Dominika – Strupčice 33 a Strupčice 14, tel.: 774 105 425 

Fyzioterapie, rehabilitace, cvičení – Radana Ceeová, Strupčice, Polní 162, tel. 739 494 041 

Reiki, masáže, léčení, odkloňování geopatogenních zón, poradenství pro udržení bio-psycho-
sociálního zdraví provádí Mgr. Marie Petráková, Strupčice, Holešická 271, email: 
majrei@seznam.cz, tel. 777 339 207 

Poradenský psycholog a psychoterapeut v oblasti rizikového chování, drogové závislosti, 
problémy s alkoholem, odvykání kouření. Mgr. Milan Šafařík, Strupčice, Holešická 271, email: 
milan.safarik@seznam.cz, tel. 773 868 877 

Oprava veřejného osvětlení Luboš Grič, tel. 608 978 727 

Důležitá tel. čísla  Hasiči (HZS) – 150 / Záchranka (ZZS) – 155 / Policie ČR – 158 

Hlášení poruch  PLYN – 1239 / VODA – 840 111 111 / EL. ENERGIE – 840 850 860 

Útulek pro psy v Březenci MVDr. Halounek – tel. 474 654 160  

 

http://www.obec-strupcice.cz/
http://www.sportareal-strupcice.cz/
mailto:majrei@seznam.cz
mailto:milan.safarik@seznam.cz
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POUŤOVÝ HUDEBNÍ VIDEOFESTIVAL 

Zveme Vás na 2. ročník hudebních videoprodukcí 
současných českých a slovenských kapel 

v pátek 28. 9. od 20:30 hod. na sále TRIO. 

Vstup zdarma. 

20:30 CHINASKI – 21:15 JELEN – 22:00 MICHAL DAVID  
23:15 KRYŠTOF – 0:30 NO NAME – 1:30 KABÁT 

 

 

Spolek přátel památek obce Strupčice  

Vás srdečně zve v neděli 30. září od 15.00 hod.  

do kostela sv. Václava ve Strupčicích na 
Svatováclavský koncert 

ženského pěveckého sboru CLAVIS CORDIUM MOST 
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